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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 10.12.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 14 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor 
CIGUT, Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel 
KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. Opravičeno odsotna 
sta bila član občinskega sveta Saško KUHAR in predsednica odbora vaških skupnosti Aleksandra KAROLI.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je v skladu z drugim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal razširitev 
dnevnega reda. S strani Zdravstvenega doma Murska Sobota je med tem časom bila podana prošnja, da 
občinski svet daje soglasje k imenovanju direktorice zavoda, zato je predlagal, da se uvrsti pod točko 5. 
Soglasje k imenovanju direktorice zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota, vse ostale točke pa se 
pomaknejo navzdol. V nadaljevanju je podal predlagani dnevni red za 11. redno sejo OS občine Tišina v 
razpravo. 
 
V razpravi sta sodelovala Tibor CIGUT in Viktor OBAL. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so v večino (14 prisotnih, ZA = 13, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 11. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 10. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Soglasje k imenovanju direktorice zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota 
6. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2016 – I. obravnava 
7. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2017 – I. obravnava 
8. Predlog Sklepa v zvezi z izvrševanjem Proračuna R. Slovenije za  leto 2016 in 2017  
9. Predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD:  

a) za področje kritja pogrebnih stroškov socialno ogroženim občanom za leto 2016 
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b) za področje dodeljevanja enkratnih denarnih socialnih pomoči za leto 2016 
10. Predlog Sklepa o višini pomoči delavcem, ki se jim bo v letu 2016 prekinilo delovno razmerje iz 

nekrivdnih razlogov 
11. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 

leto 2016  
12. Predlog Sklepa o izvedbi projekta zbiranja embalažnih materialov po sistemu rumene vreče v letu 

2016  
13. Predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2016  
14. Predlog Sklepa o višini nadomestila za izpad proizvodnje in dohodka na zemljiščih, ki se nahajajo v 

vodovarstvenih pasovih za leto 2016  
15. Tekoča problematika 
16. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo najprej zapisnik 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 99: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 22.10.2015 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
V nadaljevanju je g. župan dal v razpravo zapisnik 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 100: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 17.11.2015 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 10. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 9. redne in 1. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORICE ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA 
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Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 101: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA DAJE SOGLASJE, DA SE ZA DIREKTORICO ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM 
MURSKA SOBOTA IMENUJE EDITH ŽIŽEK SAPAČ. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 – I. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan.  
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Viktor OBAL, Ivan HORVAT, Danijel KOLMAN, Slavko CENER in Tibor CIGUT. 
Odgovor na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Ivan HORVAT je povedal, da se je ob izgradnji pločnikov pred leti položilo vodovodno omrežje vod na 
Petanjcih in Tišini. Ta vod bi naj bil v lasti ministrstva. Predlagal je, da se zagotovijo sredstva za pregled 
tega voda v proračunu za leto 2016 v višini cca. 15.000 €. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2016 IN 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Franc KOVAČ. Odgovore na zastavljena vprašanja 
sta podala župan in direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o proračunu občine Tišina za leto 2016 in je mnenja, da je predlagani odlok skladen z veljavno zakonodajo 
in kot tak primeren za obravnavo in sprejem.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 102: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 V I. 

OBRAVNAVI (SPLOŠNA RAZPRAVA). 
2. JAVNA RAZPRAVA O PREDLOGU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 TRAJA 30 DNI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Ernest SERDT, Franc KNAUS, Tibor CIGUT in Viktor OBAL. 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2017 IN 2018 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
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Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o proračunu občine Tišina za leto 2017 in je mnenja, da je predlagani odlok skladen z veljavno zakonodajo 
in kot tak primeren za obravnavo in sprejem.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 103: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 V I. 

OBRAVNAVI (SPLOŠNA RAZPRAVA). 
2. JAVNA RAZPRAVA O PREDLOGU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 TRAJA 30 DNI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA V ZVEZI Z IZVRŠEVANJEM PRORAČUNA REPUBLIKE SLOVENIJE ZA LETO 2016 IN 2017 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 104: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP V ZVEZI Z IZVRŠEVANJEM PRORAČUNA REPUBLIKE 
SLOVENIJE ZA LETO 2016 IN 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA PODROČJE KRITJA POGREBNIH 
STROŠKOV SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 7. seji dne 07.12.2015 obravnaval predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za 
področje kritja pogrebnih stroškov socialno ogroženim občanom za leto 2016 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
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S K L E P št. 105: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 
PODROČJE KRITJA POGREBNIH STROŠKOV SOCIALNO OGROŽENIM OBČANOM ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA PODROČJE DODELJEVANJA 
ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 7. seji dne 07.12.2015 obravnaval predlog Sklepa o soglasju k ceni strokovnega dela CSD za 
dodeljevanje enkratnih denarnih socialnih pomoči za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 106: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K CENI STROKOVNEGA DELA CSD ZA 
PODROČJE DODELJEVANJA ENKRATNIH DENARNIH SOCIALNIH POMOČI ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI POMOČ DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 2016 PREKINILO DELOVNO RAZMERJE 
IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 7. seji dne 07.12.2015 obravnaval predlog Sklepa o višini pomoči delavcem, ki se jim bo v 
letu 2016 prekinilo delovno razmerje iz nekrivdnih razlogov in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. 
  
Franca KNAUS je zanimalo kakšni so podatki za leto 2015 in sicer koliko je bilo teh izplačil (število izplačil in 
ekvivalentni znesek). 
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je povedala, da bo podan pisni odgovor. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

 



 

 

Stran 7 od 12 

 

S K L E P št. 107: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI POMOČ DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 2016 
PREKINILO DELOVNO RAZMERJE IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN NEDOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA 
ZEMLJIŠČA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev k tej točki je podala župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Tibor CIGUT, Milan KAROLI, Viktor OBAL in Franc KNAUS. Odgovore na 
zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 108: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA. 
2. VREDNOST TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU 
OBČINE TIŠINA ZNAŠA 0,001921 EUR. 
3. TA SKLEP ZAČNE VELJATI Z DNEM OBJAVE V URADNEM LISTU RS, UPORABLJA PA SE ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG SKLEPA O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE 
VREČE V LETU 2016 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o izvedbi projekta zbiranja embalažnih materialov po sistemu 
rumene vreče v letu 2016 in občinskemu svetu predlaga da predlog sklepa obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so nato 
soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 109: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IZVEDBI PROJEKTA ZBIRANJA EMBALAŽNIH 
MATERIALOV PO SISTEMU RUMENE VREČE V LETU 2016. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K TOČKI 13 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH 
ODPADKOV V LETU 2016 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov v letu 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 110: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIONIRANJA CENE 
STORITEV OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV 
PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V LETU 2016. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 14 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN DOHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE 
NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Ernest SERDT. Odgovore na zastavljeno vprašanje je podal župan. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 111: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI NADOMESTILA ZA IZPAD PROIZVODNJE IN 
DOHODKA NA ZEMLJIŠČIH, KI SE NAHAJAJO V VODOVARSTVENIH PASOVIH ZA LETO 2016. 
2. VIŠINA NADOMESTILA ZNAŠA: 

- ZA NJIVE 215,26 EUR/HA 
- ZA TRAVNIKE 359,92 EUR/HA. 

3. OBVEZNOSTI ZA IZPLAČILO NADOMSETILA SE PRI OBČANIH, KI IZKAZUJEJO NEPLAČANE OBVEZNOSTI 
DO OBČINE, POBOTAJO. 
4. TA SKLEP ZAČNE VELJATI Z DNEM OBJAVE V URADNEM LISTU RS, UPORABLJA PA SE OD 01.01.2016 
DALJE. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K TOČKI 16 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Začasno financiranje v obdobju od 01.01.2015 do 31.03.2016: Ker občina Tišina v tekočem 

proračunskem letu še nima sprejetega proračuna za naslednje proračunsko leto je župan dolžan na 
podlagi 33. člena Zakona o javnih financah sprejeti Sklep o začasnem financiranju za obdobje treh 
mesecev naslednjega leta in o svoji odločitvi  seznaniti  tudi občinski svet in nadzorni odbor. Sklep o 
začasnem financiranju bo tako do konca tega meseca objavljen v Uradnem listu RS. 

- Razpis za dodelitev nagrad študentom: Na javni poziv k oddaji vlog za dodelitev nagrad študentom je 
prispelo 79 vlog, od tega 2 vlogi nista ustrezali razpisnim pogojem. Nagrado za uspešno opravljen 
letnik v višini 70,00 EUR prejme 40. študentov, v skupnem znesku 2.800,00 EUR. Nagrado za uspešno 
opravljeno diplomo v višini 160,00 EUR prejme 30. študentov, v skupnem znesku 4.800,00. Nagrado za 
uspešno opravljen magisterij stroke v višini 200,00 EUR prejme 5. študentov, v skupnem znesku 
1.000,00. Nagrado za uspešno opravljen doktorat v višini 500,00 EUR prejmeta 2. študentki, v 
skupnem znesku 1.000,00. Skupaj je za namen dodelitve nagrad bilo porabljenih 9.600,00 €. Bile so 
tudi podpisane pogodbe s 5 študenti, ki so dobili štipendije na podlagi javnega razpisa, ki ga je za nas 
izvedla Pomurska izobraževalna fundacija – PIF, saj je občina Tišina Srebrni donator in je iz proračuna 
občine za leto 2015 za ta namen namenila 5.000 €. 

- Jarek iz Zatona: Občina Tišina je uredila izkop in ureditev jarka iz Zatona, kljub temu da to ni naloga 
občine smo na pobudo vaščanov iz zgornjih Petanjcev ta jarek očistili in usposobili, da lahko ne 
moteno odvaja odvečno vodo iz Zatona, ter s tem tudi manj nevšečnosti občanom pri visoko vodi. Za 
aktivno sodelovanje pri izvedbi in vseh ostalih aktivnostih bi se na tem mestu zahvalil g. Vrečič Štefanu 
iz Petanjcev.  

- Večnamenska športna dvorana: Prejeli smo gradbeno dovoljenje. Sedaj je pa na vrsti drugi korak 
finance.  

- Občinski prostorski načrt: Zbrana imamo vsa prva mnenja na osnutek sprememb in dopolnitev OPN-
a. Počakati moramo le še na odgovor glede izdelave okoljskega poročila oz. izvedbe postopka CPVO 
od sektorja za Strateško presojo vplivov na okolje. Saj glede izdelave okoljskega poročila odločajo oni. 

- Odlaganje smeti v naravi: V vasi Petanjci so odstranjeni komunalni odpadki. Odstranitev je izvedel 
lastnik zemljišča.  

- RRP 2014 – 2020 Dogovor regije: Na Razvojnem svetu je bil potrjen Dogovor Regije. Država je pred 
15.11.2015 dala poziv za Dogovor Regije. Potrjeni so bili trije projektni predlogi:  

o Biosferno območje, kjer so vključeni projekti iz občine Tišine,  

 Revitalizacija in nadomestne zasaditve na Vrtu spominov in tovarištva na Petanjcih, 

 Revitalizacija Ivanocyevega spominskega parka na Tišini,  

 Revitalizacija parka ob grajskega parka na Tišini 

 Kolesarska steza Tišina – Vanča vas 

 Ureditev potokov Mokoš, Dobel in reke Kučnice,  

 ter kolesarska steza TUR DE Mur ob reki Muri 
o Pomurski Vodovod: vključena je II. faza primar in sekundari po vseh vaseh ter priključitev Tišine, 

Petanjec, Murskih Petrovec, Sodišinec, Gederovec in Krajne. 
o Družbeno odgovorno Pomurje: Kjer je vključeni mejni prehod Gederovci, socialno podjetništvo. 
 
 
K TOČKI 15 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede plačila podjetju Geoking 
za pripravo predloga Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Tišina – I. obravnava. 
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Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na podani pobudi člana občinskega sveta Milana KAROLI glede občinskega glasila Novine. 
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
  *     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN pri obravnavi predloga Odloka 
o kategorizaciji občinskih cest v občini Tišina – I. obravnava. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Milana KAROLI glede varstva otrok na 
podružnični osnovni šoli v Gederovcih. 
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Franca KOVAČ in sicer Kakšen je procent 
udeležbe občine Tišina pri sanaciji Zdravstvenega doma Murska Sobota. 
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede odloženih smeti na Petanjcih. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede organiziranega odvoza papirja v 
naselju Petanjci. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na pobudi člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede kurilne sezone in smradu na OŠ Tišina. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Ota FLISAR glede odlaganja svežega kruha pri OŠ 
Tišina. 
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Franca KOVAČA glede nasipa, betonskega zidu in 
poti ob Muri. 
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede čiščenja jarkov. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je podal naslednje vprašanje in pobudo: 
- Prosil je za informacijo v zvezi z odpusti dolgov – koliko vlog je prišlo in kako so bile obravnavane. 
- Pobuda v zvezi s poslovnikom in v zvezi s postopkom pri sprejemu proračuna. Statutarno pravni 

komisije je predlagal, da se celotno poglavje v poslovniku, ki se nanaša na postopek za sprejem 
proračuna ponovno prouči in na novo postavi. Dejstvo namreč je v poslovniku ni govora o prvi 
obravnavi, o drugi obravnavi, da je govora o splošni razpravi in o sprejemu predloga proračuna. Ta 
zadeva se naj pogleda in na novo uredi, ker bi bilo tudi smiselno določene člene povezati skupaj, da bi 
se dobila celota. 

 
ŽUPAN je glede odpusta dolgov povedal, da je bilo prejetih devet vlog, sedem je upravičenih, skupen 
znesek za odpis je 1.400 €. Na osnovno šolo so prišle tri vloge, ena izpolnjuje pogoje in je upravičena do 
200 €. Pobuda glede poslovnika se bo posredovala statutarno pravni komisiji. 
 
Franc KNAUS je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Koliko posamezni svetnik zasluži v enem letu za seje občinskega sveta, seje odborov in komisij ter 

drugo kjer je prisoten (za leto 2015)? Prosil je za pisni odgovor do naslednje seje občinskega sveta. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ernest SERDT je zastavil naslednje vprašanje: 
- Kako potekajo pogovori glede razvoja turizma v občini v sodelovanju z Ustanovo dr. Šiftarjevo 

fundacijo? Ali se je že oblikovala delovna skupina? 
 
ŽUPAN je povedal, da so pogovori bili in izveden je bil tudi sestanek. V komisijo je vključen tudi 
predstavnik Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije, tako da je komisija ustanovljena.  
 
Ernest SERDT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KOVAČ je zastavil naslednje vprašanje: 
- Pri postavitev zaščitne ograje na regionalni cesti Petanjci – Murski Petrovci je bila poškodovana 

vodovodna cev in kanalizacija. Kdo bo kril stroške in v kolikšnem času se bo vzpostavila zadeva v 
prvotno stanje? 
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ŽUPAN je povedal, da je cestno ograjo na predlog vzdrževalca cestnega podjetja postavljala direkcija, ki je 
pristojna za to cesto. Občina Tišina o tem ni bila nič obveščena, ampak smo bili obveščeni šele takrat, ko 
se je že poškodovala cev za kanalizacijo in vodovod. Podjetje, ki je izvajalo postavitev cestne ograje, se 
sedaj izgovarja na vse možno. Direkcija za ceste je obljubila, da bi se naj zadeva zelo hitro sanirala. 
Potrebno je najti neko trajno rešitev v primeru, da pride do prometne nesreče, da se s postavitvijo ograje 
na novo ne bi spet zgodba ponovila. Potrebno je postaviti betonske temelje in ograjo na to postaviti. Upa, 
da se bo zadeva čim prej rešila.   
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
 
11. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.45 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


